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در شانزدهمین جلسه دوره چهارم شورای دانشگاه، گزارش 

پیوستن دانشگاه به پیمان M8، آیین نامه انتخاب و انتصاب اعضای 

هیئت علمی وابسته، راهنمای درخواست تأسیس مراکز تحقیقاتی 

دولتی در دانشگاه، بررسی اعطای پایه تشویقی به دانشمندان یک 

درصد برتر، پیشنهاد مراکز تحقیقاتی جدید، پیشنهاد های کمیته 

اعضای  انتصاب  و  شناسایی و معرفی مشاهیر و مفاخر دانشگاه 

دانشجویان  انضباطی  تجدیدنظر  و  بدوی  هیئت علمی شوراهای 

دانشگاه موردبررسی و تصویب قرار گرفت.

در این جلسه که صبح روز یکشنبه ۲ آبان 95 در سالن اجلاس 

دانشگاه برگزار شد، پیش از دستور، دکتر جلیلی معاون آموزشی 

دانشگاه به دستورالعمل پایش و انتخاب مدیران گروه ها اشاره کرد 

و گفت: شیوه نامه ارزیابی تمدید و جایگزینی مدیران گروه ها به 

دانشکده ها ابلاغ شده و دانشکده های بهداشت، داروسازی، دندانپزشکی، 

پرستاری و مامایی، پیراپزشکی و توان بخشی اقدامات لازم را به 

انجام رسانند و امیدواریم دانشکده های دیگر نیز نسبت به تمدید 

و معرفی افراد پیشنهادی هر چه زودتر اقدام کنند.

پس از بیان نظرات اعضای شورا در این خصوص، دکتر جعفریان رییس دانشگاه 

تأکید کرد: با توجه به اینکه، مدت دوساله مدیران گروه ها به پایان رسیده است 

دانشکده ها باید نسبت به تمدید و یا پیشنهاد مدیران جدید اقدام کنند.

وی افزود: چنانچه فرایندی در دانشکده ها از جمله سیستم شعاع، 

بازنشستگی، ابلاغ و... نیاز به اصلاح دارد روسای دانشکده ها منعکس 

کنند در غیر این صورت برای ایجاد وحدت رویه بایستی مطابق 

بررسی 7 دستور در شانزدهمین جلسه دوره چهارم شورای دانشگاه

قابلیت های دانشگاه را دست کم نگیریم
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دستورالعمل های ابلاغی اقدام شود.

 رییس دانشگاه با تأکید بر اینکه روسای دانشکده ها پیش از اعلام 

نیاز اعضای هیئت علمی جدید باید با فرد موردنظر دیدار و گفتگو 

کنند افزود: سال گذشته 600 نفر در فراخوان جذب هیئت علمی 

شرکت کردند که امکان گفتگو با همه آنان برای دانشگاه مقدور 

نبود ازاین رو دانشکده ها پیش از اعلام نیاز لازم است واجد شرایط 

بودن فرد موردنظر را موردبررسی قرار دهند.

سپس، به عنوان اولین دستور جلسه، دکتر جعفریان به چگونگی 

پیوستن دانشگاه به پیمان M8 اشاره کرد که مشروح آن در گزارش 

مهرماه رییس دانشگاه آمده است.

رییس دانشگاه با تأکید بر اینکه قابلیت های خود را دست کم نگیریم 

افزود: با وجود همه مشکلات، دانشگاه، از ظرفیت ها و قابلیت های خوبی 

برخوردار است و به لحاظ آکادمیک از دانشگاه های مطرح دنیا چیز زیادی 

کم ندارد. در گزارش بازدیدی که اعضای فدراسیون جهانی آموزش 

پزشکی از دانشکده پزشکی داشتند اظهار کردند دانشکده پزشکی 

دانشگاه جزء بهترین دانشکده های پزشکی است که در دنیا وجود دارد.

وی با بیان اینکه دانشگاه 650 دانشجوی خارجی دارد افزود: اینکه 

این افراد به خواست خود این دانشگاه را برای ادامه تحصیل انتخاب 

کردند بسیار حائز اهمیت است ولی در کنار جذب دانشجوی خارجی 

باید سایر فعالیت های بین المللی را نیز پیش ببریم.

رییس دانشگاه با اشاره به توانایی رقابت بین المللی دانشگاه گفت: 

دانشگاه ارتباط های سطح بالای بین المللی را برقرار می کند ولی برای 

تداوم زمینه های همکاری و تبدیل آن به پروژه های مشترک باید 

افرادی که پتانسیل این کار را دارند شناسایی شوند و دانشکده ها 

باید لیست آنان را در اختیار داشته باشند.

در ادامه، دکتر یونسیان معاون تحقیقات و فناوری دانشگاه، پیشنهاد 

اعطای پایه تشویقی به اعضای هیئت علمی که براساس گزارش موسسه 

ESI در فهرست استادان برتر پر استناد قرار دارند را ارائه کرد که 

مورد تصویب قرار گرفت. وی همچنین پیشنهاد مراکز تحقیقاتی 

جدید و راهنمای درخواست تأسیس مراکز تحقیقاتی دولتی در 

دانشگاه را مطرح کرد که موردبررسی اعضای شورا قرار گرفت.

پس ازآن، دکتر جلیلی معاون آموزشی دانشگاه، به تشریح آیین نامه 

پیشنهادی انتخاب و انتصاب اعضای هیئت علمی وابسته پرداخت 

که اعضای شورا نظرات و پیشنهاد های خود را مطرح کردند.

سپس، دکتر پارساپور دبیر کمیته شناسایی و معرفی مشاهیر و مفاخر 

دانشگاه، پیشنهاد نام گذاری ساختمان بیمارستان سینا به نام دکتر 

موسی زرگر و تالار همایش های این بیمارستان به نام پروفسور یحیی 

عدل و بخش جراحی بیمارستان شریعتی به نام دکتر انوشیروان هدایت 

را ارائه داد که مورد تصویب اعضای شورا قرار گرفت.

همچنین دکتر محقق معاون دانشجویی دانشگاه، دو عضو هیئت علمی 

جدید شوراهای بدوی و تجدیدنظر انضباطی دانشجویان دانشگاه را 

معرفی کرد که به تأیید و تصویب اعضای شورا رسید. 


